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Defne değil ‘define’ 
ADANA Orman Bölge Müdürlüğü’nün, orman köylülerine yönelik yaptığı 
çalışmalar sonucunda, köylülerin defneden elde ettikleri gelir, yüzlerini 
güldürdü. 
 
Adana Orman Bölge Müdürü Mustafa Kara, orman yangınları teyakkuz 
döneminden sonra yıllık programlar yaptıklarını, bu programlar 
çerçevesinde 500 bin metreküp dikili orman envanteri üretmeyi 
amaçladıklarını söyledi. Ülkenin orman ürünlerine olan ihtiyacını 
karşılamak için fidan dikimi, orman rehabilitasyonu, bakım gibi çalışmalar 
yaptıklarını kaydeden Kara, “Bakımsız bir ormanda yangın söndürmek 
çok zordur. Yangın sezonunun bitmesinden sonra ormanlarımızı hem 
rehabilite edip, daha da canlandırıyoruz hem de bu sayede köylülerimize 
de gelir kapısı sağlıyoruz. Geçen yıl 640 bin metreküp orman ürünü 
ürettik“ dedi. 
 
YILLIK GELİRLERİ 10 KATINA ÇIKTI Mustafa Kara, son zamanlarda 
köylülerin yeni gelir kapısı olan defnenin üretiminde artış olduğunu 
söyledi. En çok üretimin merkez Karaisalı İlçesi’ne bağlı Çukurköy 
havzasında yapıldığını belirten Kara, şunları söyledi: “Defnenin olduğu 
köyler Karaisalı ve Kadirli’nin bazı köyleri, belli alanlarda yoğunlaşmış 
durumda. Senede 4 bin ton defne çıkartıyoruz. Geçen yıl Çukurköy’de 
köylülerle birlikte 800 ton defne çıkardık. O köye aynı yıl 326 bin lira para 
ödedik. Köylüler hane başına 7 ile 13 bin lira arasında para kazandı. Dağ 
köyünde vatandaşların yıllık ortalama bin ile bin 500 lira civarında parayla 
geçindiğini düşünürsek, geçen yıl dağın tepesindeki Çukurköy’deki 
vatandaşların aldığı para çok iyi bir rakam. Önceki gelirlerine göre 
neredeyse 10 katı kazanıyorlar. Bu parayı alan köylüler bayram etmez 
mi? Bunu yılın projesi olarak görüyoruz. Köyde umduğunu bulamamış, iş 
yapmak için şehre gelmiş köylüler, bu şeklide çalışmaları görünce para 
kazanmak için bu köylere gider oldu. Şehirden köye göç dönemini 
başlattı. Ova köylerinde bile bu kadar para kazanamıyorlardır.” Kara, 
köylülerin defneyi, ‘define’ gibi adlandırdıklarını belirterek, projelerini tüm 
bölgeye yaymak için çalışmalarını sürdürdüklerini sözlerine ekledi. 
 
Köylülerden Musa Seyyar ise köyün yüzde 80’inin ormanlık alanla kaplı 
olduğunu belirterek, “Biz daha önce hayvancılık yapıyorduk. Yoğun 
otlatmadan dolayı, buradaki ormanların çoğunluğu bozuk yapıdayken, 
son yıllarda yapılan orman alanlarının rehabilitasyonu çalışması ile bozuk 
orman alanlarımız verimli hale geldi. Bugün geçim kaynağımız defne. Bu 
taşların arası para dökülüyor. Her yıl defneyi yaş halde satarken, bu yıl 
kurutup daha çok gelir elde etmeyi planlıyoruz” diye konuştu. 

 
7.10.2010

1/1 ページMilliyet İnternet haber, finans, spor, astroloji, sağlık, hava durumu, sinema, televizyon,...

2010/10/18http://www.milliyet.com.tr/Yazdir.aspx?aType=SonDakikaPrint&ArticleID=1298476


